
مهمتریـن موضـوع و دغـدغه امـروز
مــا در اســتان قزویــن مــدیریت

منابع آب است
با توجه به ظرفیت بانوان از آنان در پست های مدیریت استان از
جمله محیط زیست، بنیاد شهید، امور بانوان، مدیرکل دفتر روستایی

استفاده کرده ایم وهمه توانمندی خود را نشان داده اند.

دیدار استاندار قزوین و معاونین استانداری شامگاه دیشب، سه شنبه
با حضور مدیران مسئول و سردبیران رسانه های استان قزوین و در

سالن باغستان برگزار شد.

وی گفت: از زمان استقرار دولت سیزدهم در استان قزوین برخی مسائل
را به عنوان مسائل اولویت دار و کارویژه های مهم در برنامه کاری

قرار دادیم.

اعلایی ادامه داد: مهمترین موضوع و دغدغه امروز ما در استان قزوین
مدیریت منابع آب است چون معتقدیم همه عوامل مؤثر بر زیست ما در
استان قزوین مرتبط با آب است.دشت قزوین با همین شکل مدیریتی سنتی
ما و با همین هدررفت قابل توجهی منابع آبی آن ۴ درصد غذای کشور
را تأمین میکند و اگر در مسیر فرایندهای مبتنی بر دانش قرار
بگیرد میتواند نقش بسیار مهمی را در توسعه استان و حتی کشور

داشته باشد.

وی تصریح کرد: اگر بتوانیم بازار آب را در قزوین نهادینه کنیم
موضوع سرمایه گذاری توجیه دار در حوزه کشاورزی در قزوین رفع
میشـود و کشـاورزان نیـز آب را یـک ثـروت و دارایـی مهـم خواهنـد
دانست.در بازار آب به دنبال کاهش مصرف آب نیستیم بلکه دنبال این
هستیم که ظریف بهرهوری آب مصرفی و تبدیل آب به ثروت را افزایش

دهیم.

اعلایی بیان کرد: در حوزه انتصابات تغییرات امر بدی نیست و یکی از
الزاماتی که در دولت مد نظر است این است که در کنار کارآیی، سلامت

و فسادستیزی مدیر باید مشهود باشد.

استاندار قزوین درباره عدم همکاری برخی از مدیران دستگاه های
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https://madarandokhtaran.ir/%d9%85%d9%87%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c%d9%86-%d9%85%d9%88%d8%b6%d9%88%d8%b9-%d9%88-%d8%af%d8%ba%d8%af%d8%ba%d9%87-%d8%a7%d9%85%d8%b1%d9%88%d8%b2-%d9%85%d8%a7-%d8%af%d8%b1-%d8%a7%d8%b3%d8%aa%d8%a7%d9%86/
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اجرایی و سازمان های دولتی به مردم گفت: به مدیران دستگاههای
اجرایی تاکید کرده ایم که حامی رسانه ها باشند و به سوال های

خبرنگاران نیز پاسخ دهند .

وی ادامه داد: خودم هم مطالب نشریات و خبرگزاری ها را می خوانم و
در جریان خبرها هستم و گاهی ممکن است یک نوشته هم به مذاق ما خوش
نیاید اما به هیچ رسانه ای سخت گیری نکردیم و کسی را تحت پیگیری

قرار ندادیم.

استاندار قزوین درپایان در خصوص وضعیت آلودگی هوا در استان قزوین
به حاضرین گفت : با مدیریت انجام شده منابع آلاینده هوا افزایش
نیافت و در دی ماه و بهمن ماه کاهش دما داشتیم و پایداری جوی روی
داد و نسبت به سالهای قبل پایداری جو بیشتر شد. برای کاهش
آلایندگی نیروگاه نیازمند فیلتراسیون هستیم که هزینه میلیاردی لازم

دارد که در کوتاه مدت شاید ممکن نباشد.


